
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 29/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Διαχρονικός εμπαιγμός της Φωκίδας ο Ταμιευτήρας Τολοφώνα στη
θέση “Χαρμίσκο”»

Κύριε Υπουργέ,

Το έργο «Ταμιευτήρας Τολοφώνος στη θέση “Χαρμίσκο” και αρδευτικό δίκτυο» για
πρώτη φορά παρουσιάστηκε από στελέχη του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης το
2007. Η μελέτη του έργου προκηρύχθηκε τον Απρίλιο του 2009, αλλά η σύνταξή της
ξεκίνησε περί το 2012. Την άνοιξη του 2013 βρισκόταν σε φάση περιβαλλοντικών
εγκρίσεων, μια διαδικασία που κατά εκείνη τη χρονική περίοδο θεωρούταν ότι ήδη είχε
υπερβεί κάθε χρονικό όριο καταρρίπτοντας ρεκόρ καθυστερήσεων. Εν έτει 2019 και
αφού διήλθε η διαδικασία μια εξαετή απραξία, επανέρχεται στην επιφάνεια το εν λόγω
έργο, δια μέσω τοπικών δημοσιεύσεων, παρουσιάζομενο πια ότι διέρχεται τη φάση της
διαδικασίας δημοπράτησης και ένταξης, βάσει της υπογραφής του Γενικού Γραμματέα
Αγροτικής Πολιτικής και Διαχείρισης Κοινοτικών Πόρων, στη Δράση 4.3.1 «Υποδομές
Εγγείων Βελτιώσεων» του Υπομέτρου 4.3 «Στήριξη για επενδύσεις με υποδομές που
συνδέονται με την ανάπτυξη, τον εκσυγχρονισμό ή την προσαρμογή της γεωργίας και
της δασοκομίας»  του Μέτρου 4  «Επενδύσεις σε υλικά στοιχεία του ενεργητικού» του
ΠΑΑ 2014 – 2020. Για να φτάσουμε στο 2022, κατά το οποίο τρέχον έτος
ανακηρύσσεται προσωρινός ανάδοχος κατόπιν έγκρισης Πρακτικού αποσφράγισης και
αξιολόγησης Οικονομικών Προσφορών της Επιτροπής διενέργειας του Ανοικτού
Διαγωνισμού για τη σύναψη δημόσιας σύμβασης για την εκπόνηση της μελέτης:
«ΜΕΛΕΤΗ ΑΡΔΕΥΤΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΚΑΙ ΔΙΑΝΟΜΗΣ ΑΠΟ ΤΟΝ
ΤΑΜΙΕΥΤΗΡΑ ΤΟΛΟΦΩΝΑ ΣΤΗ ΘΕΣΗ ΧΑΡΜΙΣΚΟ Ν. ΦΩΚΙΔΑΣ»,  δυνάμει της υπ’
αριθμ. 986/93298/06-04-2022 απόφασης του Τμήματος Ανάθεσης και Εποπτείας
Τεχνικών Μελετών (Ε2), της Γενικής Δ/νσης Αγροτικής Ανάπτυξης του ΥΠΑΑΤ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μας αναλύσετε τα αίτια της διαχρονικής κωλυσιεργίας,  κατά την
εξέλιξη των φάσεων κατασκευής του Ταμιευτήρα Τολοφώνος στη θέση «Χαρμίσκο»
και του συναφούς αρδευτικού του δικτύου,  με συνέπεια δεκαπέντε (15)  χρόνια -  μετά
την πρώτη του δημόσια παρουσίαση - να εμπίπτει το έργο, το οποίο θα προήγαγε το
τοπικό Δημόσιο Όφελος, σε εμπαιγμό της κοινωνίας της Φωκίδας και ιδίως του
αγροτικού της πληθυσμού, δεδομένου επιπρόσθετα ότι, βάσει νέας ανακοίνωσης
τοπικού πολιτειακού παράγοντα, «εκτιμάται» ότι η σύμβαση του έργου θα υπογραφεί
τον Σεπτέμβριο του 2022;

Ο ερωτών Βουλευτής
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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